
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 14. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 151
Vil ministeren oplyse:
• På hvilket niveau i Vurderingsstyrelsen har sagerne om manglende tilbagebetaling, 
inden DR Nyheders henvendelse om Hanne Grøns sag, været drøftet?
• Har direktion og/eller kontorchefer i Vurderingsstyrelsen været involveret i drøftelser om 
ejendomsvurderingslovens § 64, stk. 3, eller om at undtage tilbagebetalinger, og i så fald, 
hvornår skete dette?
• Hvornår blev styrelsesdirektør Anne-Sofie Jensen første gang bekendt med, at der sker 
undtagelser af tilbagebetalinger?
• Hvor mange har pt. kontaktet Vurderingsstyrelsen om undtagelse af deres tilbagebeta-
linger?
• Hvor mange er blevet afvist af Vurderingsstyrelsen?
• Hvilke andre fejl med tilbagebetalingerne kender ministeren til?
Der henvises til artiklen ”Ejere af 40.000 boliger behandlet efter omstridt paragraf: 'Endnu 
en lortesag for Skat'”, dr.dk, den 14. januar 2025

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frederik Bloch Münster (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på frederik.munster@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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